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Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr XVIII/2025 

z XVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 maja 2025 roku  
 

 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2025 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:58 tego samego 

dnia. Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/68779/xviii-sesja-rady-

miejskiej-w-strykowie-w-dniu-27-maja-2025-r-o-godz-1200.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie.  

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Anita Kozek-Kapuścińska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XVIII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich Radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, zaproszonych gości, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy 

oglądają transmisję XVIII sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest 

transmitowana zgodnie z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO 

dotyczącą transmisji obrad. 

 

https://esesja.tv/transmisja/68779/xviii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-w-dniu-27-maja-2025-r-o-godz-1200.htm
https://esesja.tv/transmisja/68779/xviii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-w-dniu-27-maja-2025-r-o-godz-1200.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Strykowie radnej Kindze Miśkiewicz. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad XVIII sesji:  

 

1. Otwarcie obrad XVIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przedstawienie "Raportu o stanie Gminy". 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia ul. Bitumicznej w Strykowie z użytkowania 

(XVIII_156_2025). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia nazw ulicy na terenie miasta Strykowa 

(XVIII_157_2025). 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr VII/51/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami 

publicznymi oraz nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie 

Stryków (XVIII_158_2025). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi wewnętrznej o nazwie Kwiatowa 

w miejscowości Swędów (XVIII_159_2025). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wprowadzenia zakazu 

sprzedaży wyrobów alkoholowych (XVIII_160_2025). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie 

zapobieżenia tworzeniu na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów 

(XVIII_161_2025). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

(XVIII_162_2025). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków z dotychczasowym 

dzierżawcą (XVIII_163_2025). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Stryków 2 (XVIII_164_2025). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (XVIII_165_2025). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XVIII_166_2025). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XVIII_167_2025). 

18. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

19. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
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20. Prezentacja multimedialna „35 lat Strykowskiego Samorządu”. 

21. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

22. Wystąpienie Burmistrza Strykowa. 

23. Wystąpienia zaproszonych gości. 

24. Podziękowania dla byłych i obecnych samorządowców Gminy Stryków. 

25. Zamknięcie obrad XVIII sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. 

 

Radny Michał Kwiatkowski wniósł o poszerzenie porządku obrad poprzez dodanie punktu 

sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał zmianę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

poszerzenie porządku obrad poprzez dodanie punktu sprawy różne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzanna Boratyńska, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Artur Mikiciński, Marek Perek, Krzysztof 

Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (3) 

Damian Drzewiecki, Marcin Łysoń, Kinga Miśkiewicz 

 

 

Porządek obrad XVIII sesji:  

 

1. Otwarcie obrad XVIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przedstawienie "Raportu o stanie Gminy". 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia ul. Bitumicznej w Strykowie z użytkowania 

(XVIII_156_2025). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia nazw ulicy na terenie miasta Strykowa 

(XVIII_157_2025). 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr VII/51/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami 

publicznymi oraz nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie 

Stryków (XVIII_158_2025). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi wewnętrznej o nazwie Kwiatowa 

w miejscowości Swędów (XVIII_159_2025). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wprowadzenia zakazu 

sprzedaży wyrobów alkoholowych (XVIII_160_2025). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie 

zapobieżenia tworzeniu na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów 

(XVIII_161_2025). 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

(XVIII_162_2025). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków z dotychczasowym 

dzierżawcą (XVIII_163_2025). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Stryków 2 (XVIII_164_2025). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (XVIII_165_2025). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XVIII_166_2025). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XVIII_167_2025). 

18. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

19. Sprawy różne. 

20. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

21. Prezentacja multimedialna „35 lat Strykowskiego Samorządu”. 

22. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

23. Wystąpienie Burmistrza Strykowa. 

24. Wystąpienia zaproszonych gości. 

25. Podziękowania dla byłych i obecnych samorządowców Gminy Stryków. 

26. Zamknięcie obrad XVIII sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad 

po poszerzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0Wyniki 

imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na XVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski,  

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 
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Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Dziewulski 

 

 

Ad. 5. Przedstawienie "Raportu o stanie Gminy". 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił „Raport o stanie Gminy Stryków” za rok ubiegły. 

W swoim wystąpieniu Burmistrz zaprezentował kluczowe informacje dotyczące sytuacji 

społecznej, gospodarczej oraz finansowej Gminy Stryków. Omówione zostały 

m.in. realizowane inwestycje, stan infrastruktury, działania w zakresie oświaty, ochrony 

środowiska, pomocy społecznej oraz bezpieczeństwa publicznego. Burmistrz podkreślił także 

główne osiągnięcia samorządu oraz wyzwania stojące przed Gminą Stryków w najbliższej 

przyszłości. 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia ul. Bitumicznej w Strykowie z użytkowania 

(XVIII_156_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak przedstawił projekt uchwały dotyczący wyłączenia 

z użytkowania ulicy Bitumicznej w Strykowie. Burmistrz wyjaśnił, że ulica ta figuruje jedynie 

w dokumentach, natomiast w terenie od dawna nie istnieje, a jej przebieg znajduje się 

na gruntach prywatnych. Droga ta nie pełni żadnej funkcji komunikacyjnej i jest zbędna. 

Burmistrz poinformował, że uzyskano wymaganą opinię Starosty i zwrócił się do Rady 

Miejskiej z prośbą o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_156_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia ul. Bitumicznej w Strykowie z użytkowania 

(XVIII_156_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, 

Piotr Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia nazw ulicy na terenie miasta Strykowa 

(XVIII_157_2025). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki podkreślił, że uchwała ta jest 

konsekwencją wcześniejszej decyzji o wyłączeniu ulicy Bitumicznej z użytkowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_157_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia nazw ulicy na terenie miasta Strykowa 

(XVIII_157_2025).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr VII/51/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami publicznymi 

oraz nazw drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie Stryków 

(XVIII_158_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że celem uchwały jest uporządkowanie nazewnictwa 

ulic na terenie miasta. Chodzi o doprecyzowanie przebiegu krótkiego odcinka drogi, tak aby 

nie budził wątpliwości co do przyporządkowania adresowego i jednoznacznie był zaliczony 

do odpowiedniej ulicy. Burmistrz podkreślił, że przyjęcie uchwały pozwoli uściślić układ 

komunikacyjny i ułatwić identyfikację adresów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_158_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr VII/51/2024 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

27 sierpnia 2024 r. w sprawie nadania nazw ulicom będących drogami publicznymi oraz nazw 

drogom wewnętrznym w miejscowości Zelgoszcz, gminie Stryków (XVIII_158_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 
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Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi wewnętrznej o nazwie 

Kwiatowa w miejscowości Swędów (XVIII_159_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że uchwała ma na celu uporządkowanie 

nazewnictwa ulicy Kwiatowej w Swędowie i umożliwienie nadawania punktów adresowych 

nowym działkom. Burmistrz podkreślił, że rozszerzenie zasięgu nazwy obejmuje teren 

z możliwością zabudowy, a nie dotyczy obszarów rolnych, gdzie zabudowa nie jest 

przewidziana. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_159_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi wewnętrznej o nazwie Kwiatowa 

w miejscowości Swędów (XVIII_159_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wprowadzenia 

zakazu sprzedaży wyrobów alkoholowych (XVIII_160_2025). 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko poinformował, 

że do Rady Miejskiej w Strykowie wpłynął wniosek dotyczący wprowadzenia zakazu 

sprzedaży alkoholu na stacji paliw BP w Sosnowcu-Pieńkach w godzinach nocnych od 22:00 

do 6:00. Wniosek został przekazany Komisji do rozpatrzenia. Przewodniczący Komisji 

wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującymi przepisami ograniczenia w sprzedaży alkoholu mogą 

być wprowadzane uchwałą rady dla całego obszaru gminy lub sołectwa, a nie dla pojedynczych 

punktów sprzedaży. Komisja uznała, że Rada Miejska nie posiada kompetencji do ustanowienia 

takiego zakazu wobec konkretnego przedsiębiorcy i zaproponowała uznanie wniosku 

za bezzasadny.  

 

Radny Artur Kotarski zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków o następującej treści: 

„Zwracamy się z prośbą o podjęcie dodatkowych działań mających na celu zachowanie 

porządku publicznego, w tym zaplanowanie działań w zakresie budowy i przebudowy 

infrastruktury takiej jak kosze na śmieci, monitoring wizyjny i inne w miejscowości 
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Sosnowiec−Pieńki. W sąsiedztwie stacji paliw BP i restauracji McDonald przy rondzie 

na drodze krajowej nr 14. 

Uzasadnienie: W związku z wnioskiem wnioskodawcy dotyczącym ograniczenia sprzedaży 

alkoholu w godzinach nocnych na stacji Paliw BP w miejscowości Sosnowiec-Pieńki. 

Wnioskodawca zwraca uwagę na zaśmiecenie i zakłócenie spokoju przez osoby nabywające 

alkohol w godzinach nocnych. Podjęcie proponowanych działań ma na celu ograniczenie 

występowania niepożądanych zjawisk, a w przypadku ich zajścia ułatwienie wykrycia 

sprawców”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko zwrócił uwagę, 

że głównym zarzutem były uciążliwości występujące w godzinach nocnych, w tym nadmierny 

hałas oraz pozostawianie na ulicy odpadów takich jak butelki i plastikowe pojemniki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wniosek 

został złożony do Komisji Uchwał i Wniosków i zostanie poddany pod głosowanie 

w odpowiednim punkcie porządku obrad. Następnie Przewodniczący zapytał, czy są pytania 

dotyczące przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radny Dariusz Szychowski zapytał, czy zgłaszane zarzuty dotyczące głośnych awantur mają 

potwierdzenie w interwencjach policji. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że podczas obrad Komisji podjęto decyzję 

o wystąpieniu do policji z prośbą o przedstawienie statystyk dotyczących interwencji 

w omawianym rejonie. Burmistrz zaznaczył również, że niezależnie od wyników tej analizy 

zostaną wdrożone działania prewencyjne, w tym zwiększenie patroli ponadnormatywnych. 

Dodatkowo, w celu poprawy infrastruktury i porządku, planowane jest szybkie ustawienie koszy 

na śmieci oraz podjęcie innych niezbędnych kroków. 

 

Radny Artur Mikiciński zapytał, czy omawiany punkt zostanie uwzględniony na krajowej mapie 

zagrożeń i bezpieczeństwa oraz czy jest to już zaplanowane lub czy punkt ten został już 

naniesiony. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że każdy obywatel, w tym również wnioskodawca, 

może samodzielnie nanieść ten punkt na krajową mapę zagrożeń i bezpieczeństwa. Burmistrz 

dodał, że po takim zgłoszeniu policja ma obowiązek monitorować tę sprawę przez okres 7 dni. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_160_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wprowadzenia zakazu 

sprzedaży wyrobów alkoholowych (XVIII_160_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 
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Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Michał Kwiatkowski 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie 

zapobieżenia tworzeniu na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów 

(XVIII_161_2025). 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko przedstawił treść petycji, 

która wpłynęła 19 marca bieżącego roku. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, petycja 

powinna zawierać pełne dane osób ją składających, w tym ich dane osobowe oraz informacje 

o reprezentacji grupy. W przedłożonym dokumencie brakowało tych informacji, co stanowiło 

poważne braki formalne. W związku z tym Komisja, kierując się również opinią prawną, 

rekomenduje, by Rada Miejska pozostawiła petycję bez rozpatrzenia.  

 

Radny Artur Kotarski zwrócił uwagę, że w nagłówku petycji widnieją dane osobowe i adresowe 

autora, natomiast w treści jedynie retoryczne odniesienie do poparcia innych mieszkańców. 

W związku z tym wyraził zdanie odrębne wobec stanowiska Komisji, podkreślając, że według 

niego ich ocena nie w pełni oddaje rzeczywisty stan faktyczny. 

 

Pani Mecenas Anita Kozek-Kapuścińska zabrała głos, wyrażając zgodę ze stanowiskiem 

przedstawionym przez Przewodniczącego Komisji. Pani Mecenas podkreśliła, że jeśli w treści 

petycji wymieniona jest grupa osób, to każda z nich powinna być jednoznacznie 

zidentyfikowana poprzez imię, nazwisko oraz podpis pod dokumentem. W związku z tym 

zespół prawny rekomenduje pozostawienie petycji bez rozpatrzenia ze względu na brak 

wymaganych formalności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_161_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji mającej na celu podjęcie działań w zakresie zapobieżenia 

tworzeniu na terenie gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów (XVIII_161_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Marcin 

Łysoń, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław 

Włodarczyk 

PRZECIW (2) 

Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tomasz Habigier, Piotr Hajdys, Artur Mikiciński 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości 

(XVIII_162_2025). 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Andrzej Janeczko poinformował, że do 

Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 26 marca 2025 r. wpłynęła petycja złożona 

przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi. Jej przedmiotem 

jest obrona konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności sędziów oraz sprzeciw wobec 

projektów ustaw przewidujących usunięcie lub degradację sędziów powołanych 

przez Prezydenta RP. Petycja spełnia wymogi formalne określone w ustawie o petycjach. 

Po analizie stwierdzono, że przedmiot petycji wykracza poza zakres zadań i kompetencji 

organów samorządu gminnego. Rada Miejska nie jest uprawniona do podejmowania uchwał 

dotyczących protestów wobec projektów ustaw o ustroju sądownictwa. W związku z tym, 

zgodnie z przepisami ustawy o petycjach, petycja zostanie przekazana właściwemu organowi − 

Ministrowi Sprawiedliwości do dalszego rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_162_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości (XVIII_162_2025). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Hajdys 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków z dotychczasowym 

dzierżawcą (XVIII_163_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy części działki na targowisku 

miejskim. Teren ten jest zabudowany pawilonem handlowym należącym do dzierżawcy. 

Ponieważ umowa dzierżawy dobiega końca, dzierżawca zwrócił się z wnioskiem o jej 

przedłużenie. Burmistrz podkreślił, że wszystkie opłaty z tytułu dzierżawy oraz należności 

podatkowe są regulowane terminowo. Z tego względu zwrócił się do Rady Miejskiej z prośbą o 

przyjęcie projektu uchwały w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_163_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków z dotychczasowym dzierżawcą 

(XVIII_163_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Stryków 2 (XVIII_164_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że projekt uchwały dotyczy działek 

z budynkiem położonym na narożniku ulic Warszawskiej i Kościuszki — obiektu, który 

ze względu na swoje usytuowanie i stan techniczny zwraca uwagę zarówno mieszkańców, 

jak i osób odwiedzających miasto. Burmistrz podkreślił, że gmina podejmowała już działania 

zmierzające do poprawy estetyki tego budynku, a najbardziej skutecznym rozwiązaniem 

umożliwiającym realny wpływ na jego wygląd jest wykup nieruchomości od dotychczasowych 

właścicieli. Burmistrz zaznaczył, że rozmowy w tej sprawie są prowadzone od dłuższego czasu 

i zakończyły się uzyskaniem pisemnej zgody obu współwłaścicieli na sprzedaż działek 

wraz z budynkiem na rzecz gminy. Sporządzone zostały również operaty szacunkowe 

określające wartość nieruchomości. Burmistrz zwrócił się do Rady Miejskiej o wyrażenie zgody 

na rozpoczęcie negocjacji dotyczących zakupu nieruchomości, wskazując na znaczenie tej 

uchwały dla estetyki i wizerunku miasta oraz rekomendując jej przyjęcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_164_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Stryków 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Stryków 2 (XVIII_164_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 
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Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (XVIII_165_2025). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy przejęcia działki 

drogowej stanowiącej dojazd do jedenastu posesji, z których dziewięć jest już zabudowanych, 

a dla jednej trwają prace nad dokumentacją projektową. Burmistrz podkreślił, że teren ten 

w praktyce pełni funkcję ulicy, która obecnie pozostaje własnością prywatną. W związku 

z niemal całkowitą zabudową terenu uznał za zasadne przejęcie go na rzecz Gminy Stryków 

w celu zapewnienia jego prawidłowego utrzymania. Burmistrz poinformował, że gmina posiada 

pisemną zgodę wszystkich współwłaścicieli na nieodpłatne przekazanie nieruchomości. 

Burmistrz zaznaczył, że do finalizacji przejęcia niezbędna jest zgoda Rady i zwrócił się z prośbą 

o przyjęcie projektu uchwały. 

 

Radny Michał Kwiatkowski zwrócił się do Burmistrza z pytaniem, czy w przypadku wyrażenia 

zgody przez Radę mieszkańcy wspomnianej ulicy mogą jeszcze przed jesienią tego roku liczyć 

na fachowe utwardzenie i wyrównanie drogi. Radny podkreślił, że temat ten był już poruszany 

podczas posiedzenia Komisji, ale chciał ponownie uzyskać potwierdzenie. Dodatkowo odniósł 

się do kwestii kanalizacji, zaznaczając, że sieć kanalizacyjna na tym terenie została już 

wcześniej przejęta przez gminę. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że sieci wodociągowe i kanalizacyjne, nawet 

znajdujące się na działkach prywatnych, jeśli stanowią element sieci (a nie przyłącze), 

są przejmowane na własność gminy — oczywiście z tytułu odszkodowania. Odnosząc się 

do pytania o utwardzenie drogi, Burmistrz zaznaczył, że możliwość przeprowadzenia prac 

będzie uzależniona od zakończenia formalności związanych z przejęciem nieruchomości. 

Dopóki gmina nie stanie się formalnym właścicielem działki, nie będzie mogła inwestować 

w jej utwardzenie. Burmistrz jednocześnie poinformował, że zbliża się czas realizacji umowy 

na bieżące naprawy dróg gruntowych i jeśli tylko będzie to możliwe, gmina podejmie stosowne 

działania. Burmistrz wyraził nadzieję, że uda się to zrealizować. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_165_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania 

nieruchomości na rzecz Gminy Stryków (XVIII_165_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2025 rok (XVIII_166_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_166_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/102/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2025 rok 

(XVIII_166_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2025 - 2042 (XVIII_167_2025). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji merytorycznej. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XVIII_167_2025 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/101/2024 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 17 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2025 - 2042 (XVIII_167_2025). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 
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Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Dariusz Szychowski, Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Szewczyk 

 

 

Ad. 18. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że wpisów 

do protokołu nie złożono. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu.  

Uwag do protokołu nie złożono. Przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

29 kwietnia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

 

Ad. 19. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki otworzył dyskusję 

w sprawach różnych. 

 

Radny Dariusz Szychowski zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza o rozważenie możliwości 

upamiętnienia pierwszego Burmistrza Strykowa po I wojnie światowej – Antoniego 

Jabłońskiego. Radny wskazał, że podczas porządkowania cmentarza zauważył, iż nagrobek 

byłego Burmistrza znajduje się w bardzo złym stanie i zasługuje na godne upamiętnienie, 

na przykład poprzez wykonanie nowej płyty nagrobnej. Radny podkreślił, że jest to postać 

ważna dla historii miasta. 

 

Radny Michał Kwiatkowski poruszył kwestię potrzeby utworzenia w gminie punktu wsparcia 

dla seniorów w zakresie formalności związanych z tzw. rentą wdowią. Radny wskazał, 

że dla osób starszych duża liczba formalności oraz konieczność dojazdów do ZUS w Zgierzu 

czy Łodzi stanowi istotne utrudnienie. Radny zaproponował możliwość zapraszania pracownika 

ZUS do Strykowa częściej niż dotychczas. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że obecnie pracownik ZUS dyżuruje 

w urzędzie na podstawie podpisanej umowy, jednak ma to miejsce raz na kwartał. Burmistrz 

wyraził gotowość do przeanalizowania możliwości zwiększenia częstotliwości tych dyżurów. 

 

Na pytanie o termin najbliższego dyżuru pracownika ZUS, Burmistrz zaznaczył, że w tej chwili 

nie pamięta dokładnej daty, ale informacja jest każdorazowo ogłaszana. 
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Radny Dariusz Dziewulski doprecyzował, że najbliższy dyżur pracownika ZUS planowany 

jest na 26 czerwca 2025. 

 

Radny Michał Kwiatkowski podjął również temat ewentualnej współpracy gminy z powiatem 

w zakresie utrzymania dróg powiatowych, podkreślając, że gminne służby wykonują prace 

na wyższym poziomie, co jest zauważalne na tle dróg powiatowych. Radny zapytał o możliwość 

ponowienia rozmów w tej sprawie. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że wcześniejsze rozmowy z powiatem były 

prowadzone, jednak przedstawiony przez powiat kosztorys okazał się niekorzystny dla gminy. 

Burmistrz zaznaczył, że kwota proponowana na realizację zadania była niewspółmierna 

do zakresu koniecznych prac. Burmistrz podkreślił, że jeżeli powiat przedstawi bardziej 

adekwatne warunki finansowe, gmina jest otwarta na podjęcie dalszych negocjacji. 

 

 

Ad. 20. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 27 maja 2025 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski,  

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Dariusz Szychowski. 

na XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujący wniosek: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zwracamy się z prośbą o podjęcie dodatkowych działań mających na celu zachowanie porządku 

publicznego, w tym zaplanowanie działań w zakresie budowy i przebudowy infrastruktury takiej 

jak kosze na śmieci, monitoring wizyjny i inne w miejscowości Sosnowiec-Pieńki. 

W sąsiedztwie stacji paliw BP i restauracji McDonald przy rondzie na drodze krajowej nr 14. 

Uzasadnienie: W związku z wnioskiem wnioskodawcy dotyczącym ograniczenia sprzedaży 

alkoholu w godzinach nocnych na stacji Paliw BP w miejscowości Sosnowiec-Pieńki. 

Wnioskodawca zwraca uwagę na zaśmiecenie i zakłócenie spokoju przez osoby nabywające 

alkohol w godzinach nocnych. Podjęcie proponowanych działań ma na celu ograniczenie 

występowania niepożądanych zjawisk, a w przypadku ich zajścia ułatwienie wykrycia 

sprawców.  

Wnioskodawca: Radny Artur Kotarski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Tomasz Habigier, Piotr 

Hajdys, Andrzej Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur 

Mikiciński, Kinga Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Dariusz Szychowski, 

Jarosław Włodarczyk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki ogłosił przerwę w obradach 

do godziny 13:30. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Stwierdził, że w posiedzeniu wzięło udział 15 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, co stanowi 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. 21. Prezentacja multimedialna „35 lat Strykowskiego Samorządu”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował o rozpoczęciu 

części uroczystej obrad, ponownie witając wszystkich gości i wyrażając radość z ich obecności 

oraz dobrego zdrowia. W związku z przypadającym na ten dzień Jubileuszem 35-lecia 

Samorządu Gminy Stryków poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci 

samorządowców Gminy Stryków, którzy odeszli. W części uroczystej uczczono 35-lecie 

Samorządu Terytorialnego w Polsce — ważny Jubileusz przypominający o historii, 

osiągnięciach oraz wspólnym zaangażowaniu samorządowców wielu kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przedstawił prezentację multimedialną 

pt. „35 lat Strykowskiego Samorządu”, stanowiącą symboliczne podsumowanie trzech i pół 

dekady pracy na rzecz lokalnej społeczności. 

 

 

Ad. 22. Wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wygłosił okolicznościowe 

wystąpienie, w którym podkreślił doniosłe znaczenie Jubileuszu 35-lecia samorządu 

oraz nawiązał do bogatej historii i osiągnięć lokalnej społeczności Gminy Stryków. 

 

Ad. 23. Wystąpienie Burmistrza Strykowa. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zabrał głos wyrażając wdzięczność wszystkim 

samorządowcom za ich zaangażowanie i wkład w rozwój Gminy Stryków. Burmistrz podkreślił 

istotę ciągłej współpracy oraz wspólnego działania, które przez ostatnie 35 lat stanowiły 

fundament sukcesów i postępu lokalnej społeczności. 

 

 

Ad. 24. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Zaproszeni goście wygłosili okolicznościowe przemówienia, w których nawiązali do Jubileuszu 

35-lecia Samorządu Gminy Stryków, dzieląc się refleksjami na temat historii, osiągnięć 

oraz rozwoju Gminy Stryków na przestrzeni minionych lat. 
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Ad. 25. Podziękowania dla byłych i obecnych samorządowców Gminy Stryków. 

 

Samorządowcy, którzy przybyli na sesję, odebrali z rąk Burmistrza Strykowa oraz 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie pisemne podziękowania za swoją pracę 

na rzecz lokalnej społeczności. 

  

 

Ad. 26. Zamknięcie obrad XVIII sesji. 

 

O godzinie 14:58 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XVIII sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 

 


